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Verslag 
 
Aanwezig:  
M. Seminck, G. Follens, G. Struys, J. Jacobs, T. Willaert, R. Ramakers, , L. Peetroons, J. Van 
Peteghem 
Verontschuldigd: E. Chevrolet, P. Van Waes 
Afwezig: / 
 

1 GOEDKEURING VERSLAG 

 2 september 2019: ok 
 

2 FINANCIEN: CIJFERS 3DE KWARTAAL 

M. Smits bespreekt de cijfers tot en met het 3de kwartaal. 
Één van de vaststellingen voor de 3de cyclus op rij (en mee te nemen naar de toekomst): pré-
olympisch jaar staat gelijk aan minder wedstrijdvergunningen (meer dan 500 minder dan vorig jaar). 
  
In de beleidsdomeinen Competitie, Recreatie en Jeugd verloopt alles vrij normaal (weinig afwijkingen 
budget t.o.v. prognose). In het domein Clubondersteuning is er wel een significant verschil. Dit komt 
omdat de VAT-dag dit jaar niet doorgaat, ondanks wel begroot. Voor de opleidingen van trainers 
waren kosten voorzien voor het ontwikkelen van fiches maar deze zullen dit jaar nog 
niet volledig gemaakt worden. Het doel hier is voornamelijk om eerst het kader grondig af te lijnen 
alvorens verder te ontwikkelen. 
  
In Centrale diensten is er een positieve impact op het resultaat door de regularisaties 2018, de 
onzekere factor is hier vooralsnog de bijdrage aan de KBAB (mogelijks nog een extra bijdrage nadat 
de afrekeningen voor het WK in Doha worden ontvangen). 
  
Topsport: 80.000 beter dan gebudgetteerd (voornamelijk door de mindere uitgaven in de regionale 
werking). Ter info: de turbostage van december zal doorgaan in Louvain-La-Neuve. 
  
Waar het resultaat in het budget nog negatief was (-36.000) is dit in de prognose gewijzigd in een 
positief resultaat van +83.000. 
 

3 AANPAK SPEAKERS 

Er werd op KBAB-niveau een schema opgesteld over het aantal gewenste speakers op Belgische 
indoorkampioenschappen en de daarbij horende vergoedingen voor deze personen. (kost gedeeld door 
de 2 federaties) 
Op deze manier is er een gestructureerde manier van werken. 
 
Vraag van Johan De Beule of dit ook doorgetrokken wordt voor VAL-kampioenschappen indoor? 
Concreet: vraag naar een extra 2de speaker op KVV A.C. Indoor en KVV Cad/Sch Indoor. (een soort 
assistentie op het terrein voor podium en/of flash-interviews) 
Iedereen gaat akkoord. 
 
Er zal bovendien een overzicht/tariefplan gemaakt worden over alle betaalde functies op een 
meeting (elektronische, jury, medewerkers op terrein,…), jury-aanduiders,… Dit ter bespreking een 
volgende keer. 
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4 EVALUATIE/FEEDBACK DOHA 

Sportief: 
Positieve resultaten met de 2 medailles en zeer mooie finaleplaatsen. 
 
Niet-sportief: 
Het stadion en opwarmhal waren aangenaam verkoeld door de airco. Dit was ook zeker nodig want de 
hoge temperaturen en hoge vochtigheidsgraad waren niet ideaal voor onze sport, zeker niet voor de 
marathonlopers. 
Transport en logement waren niet optimaal. Opkomst bezoekers was rampzalig. Tijdschema was te 
lang gerekt waardoor de beleving minder was. 
Belichting en manier van voorstellen van de atleten was dan weer top. 
 
De persconferentie in de gebouwen van TempoTeam op voorhand van het kampioenschap was zeer 
goed maar werd jammer genoeg te laat gecommuniceerd. 
Trainers van de delegatie vragen strenger beleid naar de managers toe. Wij waren een van de enige 
landen waarbij de managers een accreditatie kregen. Ludwig bekijkt hiervoor ook de IAAF-regels 
daaromtrent. 
Slechte communicatie tussen de cheetahs en trainer die beloftes had gemaakt naar atletes toe. 
Coaches zouden beter op de hoogte moeten zijn van de teammanual en van hun eigen 
verantwoordlijkheden. 
Kledijvoorschriften: tijdig over communiceren in de toekomst. 
Sommigen vragen naar een “pré-kamp” om op die manier een beter groepsgevoel te creëren. 
Hierover zijn de meningen verdeeld. Atletiek blijft ook een individuele sport waarbij ieder voor eigen 
belang gaat… 
 
Ook tevreden reacties op de taak van Teamleider Rutger Smith en logistiek medewerker Nick 
Janssens. 
 

5 AANSTELLING TOPSPORTCOORDINATOR 

Na de gesprekken met de 5 mensen uit de shortlist is er een unanieme beslissing gevallen om te 
kiezen voor Rutger Smith voor de functie van Topsportcoördinator. 
 
De Raad van Bestuur gaat akkoord. 
Er wordt gevraagd om de voorziene planning omtrent communicatie strikt op te volgen. 
 

6 OPSTART WERKGROEPEN INFORMATICA EN COMMUNICATIE 

6.1 Informatica 

Kandidaten werden opgevraagd: 
 Eddy De Vogelaer 
 Joris Geussens 
 Willy Nys 
 RvB: Jos Jacobs en Robin Ramakers 
 Personeel: Ludwig en Nicole 

 

6.2 Communicatie 

Kandidaten werden opgevraagd: 
 Quinten Lafort (Atni) 
 Jasper Jacobs (persfotograaf) 
 RvB: Patrick Van Waes en Robin Ramakers 
 Personeel: Ludwig, Michel en Nick 
 Mogelijke externe begeleiding 

 
Plan van aanpak: Ludwig stelt zo snel mogelijk een doodle op voor de 1ste 3 à 4 bijeenkomsten. 
 

7 VOORBEREIDING/AANPAK BELEIDSPLAN 2020-2024 

In september 2020 moet een nieuw beleidsplan ingediend worden bij Sport Vlaanderen. Paula 
Vanhoovels heeft dit alvast voorbereid om goed op tijd met de opmaak te beginnen.  
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De fases van het ‘trechter-model’:  
 Nu – eind januari 2020: onderzoeksfase (ideeënbus bij alle bestaande commissies) 
 februari 2020: verwerkingsfase (waarover zijn we het allemaal eens) 
 eind februari: Doelstellingen bepalen 
 Maart: Beleidsbeslissingen bepalen 
 Voor de zomer: tijd voor de redactie 
 Na de zomer: dossier is klaar 

 
 

8 FEEDBACK BELEIDSCOMMISSIES 

8.1 Competitie 

De laatste vergadering (24/9) is begonnen met bespreking punten voor de denkdag met de andere 
Beleidscommissies. 
Er werd nagedacht over een hervorming van de PK’s. 
In een vorig verslag werd commentaar gegeven op het te lage aantal juryleden (of te veel 
afzeggingen). Dit werd slecht onthaald door de VCJ die had laten weten wel bezig te zijn met een 
hervorming maar het was zeker niet de bedoeling van de BC Competitie om de VCJ aan te vallen. 
Interclub A.C.: er is een principieel akkoord om ook hier M en V samen te voegen zoals bij de Cad/Sch 
en Masters. 
 
Bemerking namens voorzitter G. Struys: de aanwezigheden van de mensen in deze commissie laat te 
wensen over. Er is nu beslist om de aanwezigheden te vermelden op het einde van het verslag.  
De afwezigheid op vergaderingen in deze commissie is ook buitenstaanders niet ontgaan. 
 

8.2 Recreatie 

Laatste vergadering: 9/9 
Voornamelijk voorbereiding Running en Co-dag van 16 november 2019. 
Voor tijdsregistratie zal een jaar gewerkt worden met Sporttijden. Nadien wordt dit geëvalueerd. 
 
 

8.3 Jeugd 

16 september laatste vergadering: 
 Voorbereiding Kids en Co –dag van 19 oktober: Deze dag is goed verlopen: de beleidsvisie 

werd nogmaals toegelicht en werd goed ontvangen. 
Deze keer waren er ook ouders en bestuurders uitgenodigd. Was niet de massa maar alleszins 
iets om op verder te bouwen. Alles is er vlot verlopen. 

 Er werd gebrainstormd voor het nieuwe beleidsplan. Dit moet nog verder uitgebreid worden. 
 Aanbevelingen van VAT werden besproken. 
 Liesl heeft een korte toelichting gegeven over de sportkampen die zullen doorgaan in 2020 

(en later). 
 Uitgebreide stand van zaken van de regiovergaderingen die al hebben plaatsgevonden.  

Tijdens de volgende rvb wordt naar de bestuurders toe een uitgebreide stand van zaken 
hieromtrent voorgesteld. 

 Voorbereiding vergadering volgende week maandag met de andere BC’s. 
 

9 KOMENDE VERGADERDATA RVB 

 
 25 november (19u00) 

 

10 VARIA 

 Vraag van de LBFA om voor de jeugd de horden te verlagen. Zij hebben alvast beslist om dit 
aan te passen voor de LBFA-wedstrijden. Is besproken op de BC Jeugd van 16 september en 
technisch personeel vindt dit alleszins een goede zaak. 
De algemene bedenking bij onze federatie zijn de praktische gevolgen voor onze clubs zoals 
de aankoop van deze lagere horden. Slechts weinig clubs hebben deze al. 
Algemeen staat iedereen achter dit voorstel.  
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Voor clubs die zelf de horden aankopen, kan er nagedacht worden over een groepsaankoop. 
Als de gemeente eigenaar is, moet dit via aanbestedingen en ligt dit misschien anders. 
De horden zullen dus in 2 fases worden aangepast: jeugd vanaf zomerseizoen 2020. Cad/Sch 
al vanaf nu de Indoor. De LBFA gaat meteen van start met deze aanpassing. De federatie is 
bereid een groepsaankoop te organiseren. Interesse te melden voor eind november. 

 Robin was aanwezig op de Finale BVV georganiseerd door RCT/ROBA.  
Was toch wat een vernieuwende organisatie waaruit zeker zaken meegenomen moeten 
worden. Alles is heel vlot en op tijd verlopen. 

 Scheidsrechtersverslag BK halve marathon Wevelgem opvragen bij An (voor Georges) 
 
 
 
BELANGENCONFLICT REGISTER 
Wanneer / Waar Wie Waarom Actie 
27/05/2019  
Raad van Bestuur 

Patrick Van Waes 
(AVLO), Tony Willaert 
(ACHL) en Ludwig 
Peetroons (OEH). Robin 
Ramakers (VAC) is niet 
aanwezig. 

Overeenstemmende 
clubs bij bespreking en 
stemming kandidaten 
topsportcommissie 

Zij verlaten de 
vergadering voor 
aanvang van de 
bespreking conform HR 
2.1.10.7 

Periode zoektocht 
Topsportcoördinator 
(september- oktober 
2019) 

Lid van de 
selectiecommissie 
heeft 1 
sollicitatiegesprek niet 
bijgewoond 

Overeenstemmende 
clubs tussen kandidaat 
en betreffende lid 
selectiecommissie 

Lid van de 
selectiecommissie 
heeft 1 
sollicitatiegesprek niet 
bijgewoond 

    
    
 


